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مراسم هشتمین سالگرد افتتاح پل طبیعت با حضور 
خانواده ها و تعدادی کودک جشن گرفته شد. پل طبیعت 
به واسطه پل ارتباطی میان پارک آب وآتش و پارک طالقانی 
از جذابیت های ویژه اراضی عباس آباد محسوب می شود؛ 
جایی که مردم را در ارتفاع بین بزرگراه مدرس و فضای سبز 
اراضی عباس آباد قرار می دهد. به همین دلیل است که 

مردم عکس های یادگاری بسیاری در پل طبیعت می گیرند. 
طرحی که از پل خواجوی اصفهان الهام گرفته است.

 بخشی از »طرح نوســازی ناوگان 

فرسوده سال 1401« صبح دیروز در گزارش
شرکت واحد اتوبوسرانی شهرداری 
تهران اجرا شــد؛ درست در هشــتمین شنبه امید و 

افتخار.
به گزارش همشهری، هنگام برگزاری آیین بهره برداری 
از 200اتوبــوس و 62مینی بــوس و همچنین تحویل 
2هزارمین تاکســی جایگزین، پارکینگ شرکت واحد 
اتوبوسرانی در خیابان هنگام، نونوار شد. این اتوبوس ها 
در شرایطی وارد خطوط حمل ونقل همگانی می شوند که 
طی مدت اخیر، از سوی اغتشاشگران، بیش از 50اتوبوس 
آتش گرفته یا خســارت جدی دیده اند؛ اتوبوس هایی 
که در شرایط فعلی کمبود ناوگان، هر کدام شان برای 
خدمت رسانی به شهروندان، ارزش فوق العاده ای دارند. 

دیروز در کنار اتوبوس های جدید، 2اتوبوس قدیمی به 
شکل نمادین قرار داده بودند که جلوه ویژه ای به شرکت 
واحد اتوبوسرانی داده بود؛ اتوبوس هایی که متعلق به 
دهه 30شمسی هســتند و این، سابقه طولانی مدت 
شرکت واحد اتوبوسرانی را نشــان می دهد. با وجود 
این، وضعیــت این روزهای اتوبوس های شــهری به 
قدری فرســوده اســت که با این مقدار اضافه شدن 
اتوبوس، مشــکلات در این حوزه برطرف نمی شود. 
البته با تمهیداتی که اندیشیده شده، قرار است آبان 
ماه بار دیگر تعدادی اتوبوس بــه ناوگان حمل ونقل 
عمومی شهر تهران اضافه شود؛ اتوبوس هایی که قرار 
است اتوبوس های شرکت واحد را از شرایط فرسودگی 
نجات دهد و روز گذشــته وقتی شهردار تهران پشت 
تریبون قرار گرفت، دربــاره  اش گفت: »مفتخریم که 
شنبه ای دیگر در خدمت شما هستیم و توجه مان را 
به اولویت های شــهر تهران دیدیم تا گره های کور را 
یکی پس از دیگری باز کنیم؛ در مجموعه حمل ونقل، 
به دنبال این هســتیم که در یک فرصت کوتاه مدت 
با یک گام بلند در بخش اتوبوس و تاکســی، بتوانیم 
مشکلات شهر را کاهش دهیم.« علیرضا زاکانی ادامه 
داد: »بزرگ ترین مشکلی که امروز مردم اعلام می دارند، 
مشکل ترافیک و مشکل دوم مشکل آلودگی هواست. 
بالطبع این دو مشکل به هم مرتبط هستند. ترافیک 
باعث عدم آسایش و ایجاد خراش در روح افراد می شود 
و آلودگی، جان آنها را نیــز تهدید می کند. بعد از این 
مشکلات، مشکل سوم بی مسکنی و بدمسکنی است.« 
شهردار تهران با اشاره به 4 محور تحول در شهر عنوان 
کرد: »محور نخست، تحول درون زا و درون شهرداری 
است؛ دوم تحول ناظر به کالبد شهر و نوسازی شهر بر 
محور حمل ونقل عمومی است؛ تحول سوم درباره حوزه 
روح شهر و سبک زندگی است؛ همچنین ایجاد شهر 
هوشمند نیز چهارمین تحولی است که هدف گذاری 

شده است.«  علیرضا زاکانی تأکید کرد: »حمل ونقل 
عمومی عملا باید در حوزه سخت قرار گیرد، اما بخشی 
از آن به بخش سبک زندگی، بخشی به هوشمندسازی 
و بخشی نیز به آمادگی درون شهرداری بر می گردد؛ 
بنابراین در مجموعه حمل ونقل به دنبال این هستیم 
که در یک فرصت کوتاه مدت با یک گام بلند در بخش 
اتوبوس و تاکسی و الگوهای واسط این دو مقوله، بتوانیم 

مشکلات شهر را کاهش دهیم.« 
او همچنین با اشاره به اینکه ساماندهی موضوع مترو 
را در میان مدت دنبال می کنیم، گفت: »بازســازی 
۷00 دستگاه و نوسازی 630 دســتگاه واگن که در 
حال طی مراحــل نهایی آن هســتیم و تامین 130 
دســتگاه واگن را از طریق ظرفیت های داخل دنبال 
می کنیم چرا که بازسازی و نوسازی مترو، امری قطعی 
و قهری است.« شــهردار تهران با بیان اینکه موضوع 
ســاماندهی حمل ونقل و تردد برای ما اهمیت دارد، 
تأکید کرد: »ساماندهی موتورســیکلت های تهران 
حائز اهمیت است چرا که وضع فعلی موتورسیکلت، 
نابسامانی ایجاد کرده و باید موتورهای کاربراتوری را 
که آلودگی زیادی ایجاد می کنند، تبدیل به انژکتوری 
یا برقی کنیم؛ با ساماندهی تردد موتورسیکلت ها، هم 

جان آنها از خطرات مصون می ماند و هم آسایش برای 
شهروندان ایجاد می شود و در کنار آن نحوه استفاده از 

موتورسیکلت را اصلاح می کنیم.« 
علیرضا زاکانی عنوان کرد: »علاوه بر این، باید گام هایی 
برای هوشمندسازی لجستیک بار و مسافر برداریم و 
در یکی از شنبه ها رونمایی از اقدامات صورت گرفته 
در ساماندهی لجستیک بار، مسافر و انتقال باراندازها 
به خارج شهر خواهیم داشت تا بتوانیم گره کوری از 
مشــکلات مردم در بخش بار و مسافر باز کنیم.« او با 
اشاره به بحث هوشمندسازی بار و مسافر اضافه کرد: 
»ورود بار به شهر از طریقی است که برخی از مناطق 
مانند 12 و 16 با مشکلاتی مواجه می شوند و بارانداز 
واسطی در شهر وجود ندارد؛ بنابراین حریم مسکونی 
مردم را با مشــکل مواجه می کند و خانه های مردم 
تبدیل به انبار می شود.« شــهردار تهران همچنین 
گفت: »دشمنان نمی خواهند کشور پیشرفت کند و 
اجازه نمی دهند که مسئولان کار کنند؛ رئیس جمهور 
آمریکا و فرانسه خود هزاران مشکل دارند و آمریکا در 
عرصه سیاست داخلی خود دچار تزلزل است و آنهایی 
که چنین بیانی دارند ناخواسته به ما کمک می کنند که 
بدانیم چه کاری خوب است.« شهردار تهران در پایان 

یادآور شد: »با برخورد دقیق با سردمداران اغتشاشات 
می تواند فضایی آماده شــود که این گردوغبار از بین 
برود.«  در ادامه این مراسم، رئیس شورای شهر تهران 
روی افزایش خرید اتوبــوس در پایتخت تأکید کرد. 
مهدی چمران در ابتدای صحبت هــای خود گفت: 
»باید از وزارت کشور تشکر کنیم که سهم ۸0 درصدی 
خود برای خرید اتوبوس ها را تقبل کردند و امیدواریم بر 
میزان این خریدها افزوده شود؛ البته 200 دستگاهی که 
وارد ناوگان می شود در مقایسه با نیازمندی ما براساس 
طرح جامع ترافیک که باید ۸ هزار دستگاه  اتوبوس در 
تهران داشته باشیم، کم است.« او ادامه داد: »باید در 
حل مشکل ترافیک شهر تهران این مسئله را مورد توجه 
قرار دهیم که هر چقدر بر میزان وسایل نقلیه عمومی 
اضافه شود، از میزان استفاده از وسایل نقلیه شخصی 
کاسته خواهد شــد.« چمران یادآور شد: »توقفی که 
مدتی در نوسازی و بازسازی ناوگان حمل ونقل عمومی 
وجود داشته، فرسودگی ناوگان را موجب شده و برای 
بازسازی نیز قطعات را با قطعات نو جایگزین نمی کردند 
بلکه قطعات را از دستگاهی جدا و برای یک دستگاه 
دیگر اســتفاده می کردند.«  در این مراسم  علاوه بر 
شهردار تهران و رئیس شورای شهر تهران، نفراتی چون 
جلال بهرامی معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری، 
سید جعفر تشکری هاشمی و پرویز سروری از اعضای 
شورای شهر تهران، مهدی جمالی نژاد رئیس سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشــور و بهرام نکاحی، 
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران حضور 
داشتند. در پایان این مراسم نیز از تابلوی کنگره ملی 
سرداران و شهیدان اتوبوسرانی تهران و کلانشهرهای 

کشور رونمایی شد.

وضعیت اتوبوسرانی در مهرماه
  200دستگاه اتوبوس خریداری شده است.
  62دســتگاه مینی بوس خریداری شده 

است.
  80درصد از ســهم وزارت کشــور به 
شهرداری تهران بابت خرید اتوبوس تقبل 

شده است.
  500 دســتگاه اتوبوس، برنامه بازسازی 

شهرداری برای مهر ماه بوده است.
  591دســتگاه اتوبوس مهرمــاه بعد از 

بازسازی وارد چرخه حمل ونقل شده است.
  1800 دســتگاه اتوبوس از ابتدای دوره 
ششم مدیریت شــهری به شرکت واحد 

تحویل داده شده است.
  8000دســتگاه اتوبوس نیاز شهر تهران 

محسوب می شود.

خدمت در مقابل اغتشاش
هشتمین شنبه افتخار و امید شهرداری تهران به بهره برداری از 200 اتوبوس، 62مینی بوس و 300تاکسی نو اختصاص یافت

 زاکانی: به زودی از اقدامات صورت گرفته در ساماندهی 
لجستیک بار و مسافر رونمایی می شود

 چمران: براساس طرح جامع ترافیک، تهران باید ۸ هزار 
دستگاه  اتوبوس داشته باشد

ابقای 15شهردار
 علیرضا زاکانی، شهردار تهران طی احکامی 

گپ
جداگانه 15 شهردار را در سمت خود ابقا، 4 
شهردار را در مناطق دیگر منصوب و 3 شهردار 

را به عنوان مشاور معاون تعیین کرد.
به گزارش پایگاه خبری شــهر، علی اصغر کمال زاده شهردار 
اسبق کرج به عنوان شهردار منطقه 4، رضا محمدی به عنوان 
شهردار منطقه 6 و مهدی اخ الصنایع  به عنوان شهردار منطقه 
10 منصوب شدند. همچنین شهرداران مناطق 2، 3، 5، ۷، ۸، 
۹، 11، 12، 13، 14، 16، 1۷، 1۸، 1۹و 20 ابقا، شــهرداران 
مناطق 1، 15، 21 و22  جابه جا و شهرداران مناطق 6، 21 و 
22 به عنوان مشاوران معاونان شهردار تهران انتخاب شدند. 

فهرست این شهرداران را می خوانید.
  شهردار منطقه 1- سیدمهدی صباغ )شهردارسابق منطقه 15(

  شهردار منطقه2- مهدی صالحی 

  شهردار منطقه ۳  حمید جوانی
علی اصغر کمالی زاده )شهردار سابق کرج(   شهردار منطقه ۴ 

  شهردار منطقه 5  احسان شریفی 
  شهردار منطقه 6  رضا محمدی )مدیرکل سابق امور 

مناطق شهرداری (
  شهردار منطقه ۷  نصرالله آبادیان 
  شهردار منطقه 8  فاطمه تنهایی 
  شهردار منطقه 9  محمدرحیم مرتضوی
  شهردار منطقه 10  مهدی اخ الصنایع
  شهردار منطقه 11  سیدمحمد موسوی
  شهردار منطقه 12  امیر یزدی
  شهردار منطقه 1۳  محمدهادی علی احمدی
  شهردار منطقه 1۴   امین سالاری پور
  شهردار منطقه 15  رضا شرفی )شهردار سابق منطقه 10(

  شهردار منطقه 16  مرتضی روحانی 
  شهردار منطقه 1۷  غلامرضا شنگی
  شهردار منطقه 18  محمدجواد خسروی
  شهردار منطقه 19  تورج فرهادی
  شهردار منطقه 20  سیدمحمد ناظم رضوی
  شهردار منطقه 21  رضا پوریافر)شهردار سابق منطقه 4(

  شهردار منطقه 22  حمیدرضا حاجوی )شهردار سابق 
منطقه یک(

همچنین در احکامی جداگانه مسعود رنجبریان شهردار منطقه 
6 به عنوان مشــاور در معاونت حمل ونقل و ترافیک، حسین 
کاشانی پور شــهردار منطقه 21 به عنوان مشاور در معاونت 
اجتماعی و فرهنگی و وحیدرضا انارکی محمدی شــهردار 
منطقه 22 به عنوان مشاور در معاونت معماری و شهرسازی 

منصوب شدند.

 صرف خواستن توانستن است
 با غلبه بر محدودیت ها

24مهر روز ملی پارالمپیک فرصتی است 
برای ســخن گفتن از ورزشکاران جانباز 
و معلول؛ انســان هایی که از هر فرصتی 
برای بالندگی و تعالــی بهره می گیرند 
تا از طریق مبــارزه با محدودیت هــای  فیزیکی ثابت کنند 
خواستن توانستن است. ورزش برای جانبازان و معلولان جزو 
ضروریات زندگی آنان و تأمین کننده سلامت روحی، افزایش 
اعتمادبه نفس و ارتقای کیفیت زندگی و کارایی شــان است 
و مدیران شــهری، خانواده های آنان و همه دست اندرکاران 
ورزش باید به این امر توجه داشــته باشــند و زمینه انجام 

فعالیت بدنی آنان را فراهم کنند. 
شورای شــهر تهران همواره در تلاش اســت تا با پیگیری 
و حمایــت از مدیریت شــهری در ارتقای ســطح کیفیت 
امکانات و خدمات ورزشی برای ورزشکاران جانباز و معلول، 
دردسترس بودن امکانات و ارائه خدمات ورزشی ارزان قیمت 
و رایگان، نقش و ســهم خــود را ایفا کند. اکنــون در تمام 
مجموعه های ورزشــی تحت پوشش شــهرداری تهران با 
ارائه تخفیف های مناســب به جانبازان و معلولان خدمات 

ارائه می شود. 
مجموعه ورزشــی حضــرت قمــر بنی هاشــم)ع( یکی از 
مجموعه های منحصربه فرد کشور است که توسط شهرداری 
تهران و با هدف ارائه خدمات رایگان به جانبازان و معلولان در 
منطقه20 راه اندازی شده و انتظار می رود که مدیریت شهری 
در سایر پهنه های شهر تهران، مجموعه های ورزشی خاص 

این شهروندان راه اندازی کند.
 بدون شک مناسب سازی مجموعه های ورزشی و فضاهای 
عمومی شهر می تواند عبور و مرور این افراد را در سطح شهر 
تسهیل کند و ضمن تشکر از اقدامات مدیریت شهری تهران 
در مناسب سازی فضاها و امکانات ورزشی، انتظار دارم این 
موضوع با دقت و وسعت بیشــتری مورد توجه قرار گیرد و 
تمامی بخش های شهرداری تهران به وظایف قانونی خود در 
بهینه سازی و استانداردسازی فضاهای شهری عمل کنند. 
همچنین از سایر نهادها و سازمان های خدمات رسان ورزشی 
و غیرورزشی شهر تهران انتظار می رود با تعامل و همکاری 
همه جانبه و به اشتراک گذاشتن امکانات و خدمات خود با 
مدیریت شــهری تهران، زمینه ارتقای سطح فعالیت بدنی 

جانبازان و معلولان شهر تهران را فراهم آورند.
*رئیس کمیته ورزش شورای شهر تهران

پیمودن مسیر موفقیت با عصای 
سفید

شورای راهبردی در راستای پیگیری مطالبات نابینایان 
در شهرداری تهران تشکیل شد

به مناسبت 23مهر، مراسم بزرگداشــت روز عصای سفید 
با حضور نابینایان در تالار تشــریفاتی اقدسیه برگزار شد و 
حمید صاحب، مدیرکل اداره ســلامت شهرداری تهران در 
این مراسم از تشکیل شــورای راهبردی در مناطق خبر داد 
و گفت: »معلولان در این شــورا )اتاق فکر( عضو هستند و 
به عنوان نماینــده، مطالبات معلولان ازجملــه نابینایان را 
پیگیری می کنند و امیدواریم از طریق این شــورا، تهران به 
شهر زیســت پذیری برای معلولان تبدیل و مسیر دستیابی 

این شهروندان به موفقیت هموارتر شود.«
به گزارش همشهری، تالار اقدســیه دیروز مهمانان خاص 
و ویژه ای داشت؛ کســانی که یا با کمک همراهان مسیر را 
طی می کردند یا عصای سفید راهنمایشــان بود. نابینایان 
از  این مناسبت )بزرگداشــت روز عصای سفید( برای بیان 
مطالباتشان استفاده کردند. عده ای از نبود امکانات رفاهی 
گلایه داشتند و برخی هم از دســترس ناپذیر بودن وسایل 
حمل ونقل عمومی. خواسته ها گرچه متفاوت بود، اما همگی 
در اینکه شــهر برای معلولان مناسب ســازی نشده است، 

اتفاق نظر داشتند. 
علی اکبر جمالی، مدیرعامل انجام نابینایان با بیان اینکه در 
خوش بینانه ترین حالت تنها 20درصد تهران مناسب سازی 
شــده اســت، گفت: »ضرورت دارد مدیریت شهری علاوه 
بر حوزه کالبدی شهر )مناسب ســازی معابر و...( به مسائل 
اجتماعی و فرهنگی )برگزاری جشــن و...( هم توجه کند تا 
معلولان به طور اخص نابینایان از حقوق شــهروندی خود 

بهره مند شوند.«

چهارشنبه های شاد
حمید صاحب، مدیرکل سلامت شهرداری تهران  هم در این 
مراسم به اهمیت نشاط اجتماعی اشــاره و عنوان کرد: »در 
راستای افزایش شادی و نشاط معلولان، طرح چهارشنبه های 
شاد در بوســتان ها اجرا می شــود. این طرح فرصتی است تا 
معلولان همراه با دوســتان و اعضای خانواده در برنامه های 
تفریحی و شاد شرکت و لحظات بانشاطی را تجربه کنند.« او 
درباره عملکرد شورای راهبردی گفت: »این شورا در شهرداری 
تهران تشکیل شــده و به زودی در تمام مناطق 22گانه هم 
راه اندازی می شود. در این شورا چالش ها و مطالبات معلولان 
احصا، بررسی، اجرایی، پیگیری می شــود و در تمام مراحل 
نمایندگان معلولان بر فرایند اقدامات نظارت دارند.« به گفته 
او مطالبات معلولان در حوزه کالبدی و فرهنگی و اجتماعی 
در حال پیگیری است و امیدواریم در 10سال آینده تهران به 

وضعیت قابل قبولی برای زندگی معلولان برسد.

ساخت فیلم با موضوع عصای سفید
منوچهر هادی، کارگردان سینما و تلویزیون هم در مراسم 
بزرگداشت عصای سفید از ساخت فیلمی با موضوع نابینایان 
خبر داد و گفت: »به این موضوع فکــر می کنم؛ اما هنوز به 
جمع بندی نرسیده ام. شاید نقش اول فیلم به بازیگران داده 
شود؛ اما قطعاً از حضور نابینایان در برخی از نقش ها استفاده 

خواهد شد.«

 رضا صیادی
 مدیرعامل سازمان زیباسازی تهران

در برنامه هــای امســال؛ ســاماندهی، 
بهســازی و ارتقــاي کیفــی چنــد محــور 
نظیــر  تهــران  شــهر  در  شــاخص 
و  تجریــش  در  صالحیــه  قدمــگاه 
کوچــه شهرســتانی ها در میــدان امــام 
حسین)ع( در حال پیگیری و اجراست. 
همچنین مرمت، نگهداشت و توسعه 
کاربری بناهای تاریخــی از وظایف این 

سازمان است .

 حامد عباسی نامی 
 سرپرست شرکت بهره برداری مترو  

افزایــش قطارهــای منتظــر اورهال و 
عدم تامیــن قطارهــای جدیــد مــورد 
نیــاز خطــوط، ســبب شــده کــه فعــا 
برنامــه ای بــرای کاهــش ســرفاصله 
حرکــت قطارها نداشــته باشــیم؛ اما 
در حال بررسی و بهینه سازی  ظرفیت 
موجود هستیم که سرفاصله حرکت 
قطارها را کاهش دهیم. محقق کردن 
منابــع بودجــه مصــوب مترو یکــی از 
اولویت هــا و برنامه هــای مدیریــت 

مترو است. 

مســعود درســتی، مدیرعامل شــرکت 
جلســه  در  گفــت:  تهــران  متــروی 
اخیــر کــه بــا حضــور مدیــرکل اداره 
اســتاندارد اســتان تهــران برگزار شــد، 
نتیجــه نشســت های کارشناســان دو 
طــرف مــورد جمع بنــدی قــرار  گرفــت 
و مشــخص  شــد کــه بــا اعمــال برخــی 
اقدامات تکمیلی، امکان بهره برداری 
از حدود ۵۰ درصد آسانسورهای تعبیه 
شده در ایستگاه های خطوط ۶ و ۷ در 

کوتاه مدت وجود دارد. 
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محمدعلــی الفت پــور، رئیــس مرکــز 
نوســازی و تحــول اداری شــهرداری 
تهران از برگزاری دوره آموزشی »شهر 
تعاملی هوشــمند« برای نخستین بار 
در شــهرداری تهــران خبــر داد و گفت: 
این دوره آموزشــی به صــورت مجازی و 
حضوری با مشارکت کارکنان شهرداری 
و به همت معاونت توسعه و یادگیری 
مرکز نوسازی و تحول اداری شهرداری 
تهــران برگــزار شــد و تمــام مدیــران 
شــهرداری تهران تا ۳ ماه آینــده در آن 

شرکت خواهند کرد. 
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نقل قول خبر

عکس خبر

عدد خبر

خبر

زهرا شمس احسان*یادداشت

واردات به منزله تضعیف تولید داخل نیست
 جلال بهرامی ،معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران

اگر تا پایان امسال هزار دستگاه اتوبوس در داخل ســاخته شود، باید اجازه واردات هزار دستگاه 
دیگر نیز به شهرداری داده شود که این واردات به منزله تضعیف تولید داخل نیست، بلکه به منزله 
انجام خدمت به مردم است. باید در عین حالی که شهرداری مقید به خرید تجهیزات و ماشین آلات 
داخلی است، مسئولان اجازه واردات کســری تولید داخل را به مدیریت شهری بدهند تا سطح 
خدمات شهرداری قابل قبول باشد. با توجه به وضعیت امروز، اولویت شهرداری بر توسعه اتوبوس 
و تاکسی است. ۷0 درصد حمل ونقل تهران مربوط به خودروهای شخصی و ۳0 درصد آن مربوط به 
بقیه مدهای حمل ونقلی است؛ باید در اتوبوس و تاکسی هم تنوع پذیری انجام شود. در نظم بخشی 
شهری، کارهای اندکی انجام شده است؛ باید نظمی تعریف شود تا با انجام اقدامات در هر ساعت و 

زمانی، نظم در شهر جاری شود.

مکث

پیگیری خالصانه معضلات اجتماعی توسط شهردار تهران
مهدی جمالی نژاد، رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور

هفته گذشته در شورای ترافیک، شهردار تهران علاوه بر پیگیری موضوعات شهرداری، موضوعات 
دیگری ازجمله معضلات اجتماعی، کودکان کار و … را هم خالصانه دنبال می کرد و شــهرداری 
تهران در بسیاری از موضوعات کمک حال دستگاه های دیگر است. در طول این سه دهه گذشته، 
اقدامات صورت گرفته در حوزه شهری به ویژه در شهر تهران، کم نبوده است. وزارت کشور در طول 
این سه سال که بنده سمت دار هستم، با 2 چالش در حوزه حمل ونقل روبه رو بوده که در آن موفق 
نبودیم. نخستین چالش، سهمیه بندی بنزین بود. پس از سهمیه بندی بنزین، شهروندان به سمت 
استفاده از حمل ونقل عمومی برآمدند، اما در این مدت هرچه تلاش شد که یک دستگاه اتوبوس 

اضافه کنیم، نشد.
شیوع کرونا چالش دوم بود که باز هم در این دوران اتفاقی نیفتاد، اما زمانی که آقای احمد وحیدی 
وارد وزارت کشور شد، عنوان کرد که با توان داخلی شروع به کار کنیم. طی این دوران همه دست 
به دست هم دادند تا روزنه امیدی در حوزه حمل ونقل باز شد. خوشبختانه در حوزه مدیریت شهری 
پس از انقلاب اسلامی، اتفاقات میمونی افتاده است و ورود سرمایه گذاران به موضوعات حمل ونقل، 

موضوع کمی نیست.
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